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Protokół nr LXII/2022 

LXII Sesja w dniu 20 października 2022  

Obrady rozpoczęto 20 października 2022 o godz. 13.00, a zakończono o godz. 16.00, tego 

samego dnia. 

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi  

zał. nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Skarbnik Miasta –Kamila Wybraniec 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

• Kierownicy Jednostek Organizacyjnych  

• Prezesi Miejskich Spółek Komunalnych 

• Prezes Zarządu Zakładów Odzieżowych A.W. 

 

Ad. pkt 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina otworzył obrady LXII sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący powitał zebranych. Poinformował, że obsługę prawną zapewnia Mecenas 

Agnieszka Jakubowska,  a protokólantem jest Irena  Małachowska. 

Ad. pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Przewodniczący rady zgłosił dwie poprawki do porządku obrad: 

Wprowadzenie po pkt. 8.14 pkt. 8.15 o treści „opinia projektu uchwały w sprawie  powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz ustalenia jej składu osobowego”. 

Komisja w głosowaniu imiennym:13 głosów „za”, 7 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący 

się” – przyjęła poprawkę. Raport głosowania stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

oraz wprowadzenie po pkt . 8.15 pk.t 8.16 o treści „opiniowanie projektu uchwały w sprawie 

przekazania wniosku według właściwości” 

Komisja w głosowaniu imiennym: 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 5 głosów 

„wstrzymujących się” – przyjęła poprawkę. Raport głosowania stanowi zał. nr 3 do 

protokołu. 

Następnie przeszedł do realizacji poniższego porządku obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Informacja na temat bieżących programów  w zakresie pozyskiwania środków z funduszy 

unijnych. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez GMK w roku szkolnym  

2021/2022. 

5. Informacja Burmistrza o złożonych wnioskach do projektu budżetu miasta na rok 2023. 
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6. Przedstawienie Sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z kontroli  

pn.” Kontrola sposobu rozpatrywania i załatwiania wniosków mieszkańców miasta 

Kętrzyn, składanych do Burmistrza Miasta w 2021 roku”. 

7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Kętrzynie za III kwartał 2022r.  

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

8.1 przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  

przestrzennego  miasta  Kętrzyn  na  terenie  położonym  przy  zbiegu  ulic  Sikorskiego  

i  Gdańskiej  w  Kętrzynie. 

8.2 wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat oraz odstąpienia od przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

8.3 udzielenia pomocy finansowej Kętrzyńskiemu Związkowi Międzygminnemu - 

Gospodarka Odpadami na realizację inwestycji „Doposażenie Gmin KZM-GO  

w pojemniki do selektywnej zbiórki odpadów komunalnych” 

8.4 zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033.  

8.5 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022. 

8.6 wyboru członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

8.7 zmiany uchwały nr IV/35/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 20 grudnia 2018 r.  

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kętrzynie  

8.8 odwołania  radnego Zbigniewa Nowaka ze składu Komisji Gospodarki Komunalnej 

Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

8.9 zmiany uchwały nr II/15/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  3 grudnia 2018 r.  

w sprawie powołania  Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

8.10 wyboru  członka  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej  

w Kętrzynie. 

8.11 zmiany uchwały nr II/13/2018 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  3 grudnia 2018 r.  

w sprawie powołania  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej  

w Kętrzynie. 

8.12 odwołania radnego ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

8.13 odwołania radnego ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

8.14 odwołania radnej ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

8.15 powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz ustalenia jej składu 

osobowego. 

8.16 przekazania wniosku według właściwości 

9. Podjęcie stanowiska w sprawie przyjęcia przez Radę Miejską w Kętrzynie raportu 

okresowego z realizacji Programu Rewitalizacji Miasta Kętrzyn na lata 2015-2025.  

10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej  

w Kętrzynie oraz prac między sesjami. 

11. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

12. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona 

odpowiedź. 

15. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

16. Przyjęcie protokołu z  LIX sesji Rady Miejskiej z dnia 8 września 2022r. 

17. Przyjęcie protokołu z  LX sesji Rady Miejskiej z dnia 15 września 2022r. 

18. Przyjęcie protokołu z  LXI sesji Rady Miejskiej z dnia 4 października 2022r. 
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19. Zamknięcie LXII sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

  

Ad. pkt 3. 3. Informacja na temat bieżących programów  w zakresie pozyskiwania 

środków z funduszy unijnych. 

Uwag nie wniesiono. 

Ad. pkt 4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez GMK w roku 

szkolnym  2021/2022. 

Uwag nie wniesiono. Informacja stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 

Ad. pkt 5. Informacja Burmistrza o złożonych wnioskach do projektu budżetu miasta na 
rok 2023. 

Uwag nie wniesiono. Informacja stanowi zał. nr 5 do protokołu. 
 

Ad. pkt 6. Przedstawienie Sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Kętrzynie z kontroli pn.” Kontrola sposobu rozpatrywania i załatwiania wniosków 

mieszkańców miasta Kętrzyn, składanych do Burmistrza Miasta w 2021 roku”. 
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie Alicja Biała odczytała 
sprawozdanie z powyższej kontroli, które stanowi zał. nr 6 do protokołu. 
Radny Zbigniew Nowak odniósł się do sprawozdania, zdaniem radnego komisja powinna 
dokonać kontroli na podstawie KPA, rozdział wnioski. Kontrola wniosków z Biura Ewidencji 
jest trochę dziwna. Jak są wnioski to nie jest to już sprawozdanie. 
Całość wypowiedzi:  

https://esesja.tv/transmisja/30461/lxii-sesja-rady-w-dniu-czwartek-20-pazdziernika-2022.htm 

 
Ad. pkt  7.Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Kętrzynie za III kwartał 2022r. 
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie Alicja Biała odczytała 
sprawozdanie. Uwag nie wniesiono. 

Ad. pkt 8. Podjęcie uchwał w prawach: 
8.1 

Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 20 radnych w głosowaniu:  13 głosów  „za”,  
1 głos „przeciw”, 6 głosów „wstrzymujących się” - podjęła uchwałę w sprawie 
przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  
przestrzennego  miasta  Kętrzyn  na  terenie  położonym  przy  zbiegu  ulic  Sikorskiego  
i  Gdańskiej  w  Kętrzynie. Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady 
pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

8.2 
Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych -  21 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” -  podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 
na dzierżawę na okres 10 lat oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Miejskiej Kętrzyn. 
Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały 
przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

8.3 
Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych -  20 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”  podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Kętrzyńskiemu Związkowi Międzygminnemu - Gospodarka Odpadami 
na realizację inwestycji „Doposażenie Gmin KZM-GO w pojemniki do selektywnej 
zbiórki odpadów komunalnych”. Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady 
pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 9 do protokołu. 
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8.4 
Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych -  13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 8 głosów „wstrzymujący się”-  podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały  
Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. Przewodniczący 
poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt 
uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

8.5 
Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych -  13 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 8 głosów „wstrzymujący się”-  podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie 
miasta Kętrzyn na rok 2022. Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady 
pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

8.6 
Klub Radnych „Aktywnego Samorządu” zgłosiła kandydaturę radnej Zofii Waszkiewicz do 
składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kętrzynie. Radna Zofia 
Waszkiewicz wyraziła zgodę na kandydowanie. Przewodniczący poinformował, że komisje 
stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. Odczytał opinię 
Burmistrza Miasta do uchwał - zał. nr 12 do protokołu.  Uwag nie wniesiono. Następnie  
rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 
2 głosy „ wstrzymujące się” – podjęła uchwałę w sprawie wyboru członka Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kętrzynie.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

8.7 
Następnie  rada w głosowaniu imiennym: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy  
„ wstrzymujące się” – podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr IV/35/2018 Rady 
Miejskiej w Kętrzynie z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady i Burmistrz Miasta pozytywnie 
zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

8.8 
Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych: 16 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 
3 głosy „ wstrzymujące się”  podjęła uchwałę w sprawie  odwołania  radnego Zbigniewa 
Nowaka ze składu Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 
Przewodniczący poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia  i Komisja 
Gospodarki Komunalnej  zaopiniowała pozytywnie projekt powyższej uchwały, natomiast 
Komisja Rozwoju  Gosp. i Finansów  nie wyraziła opinii, głosowanie nie dało rozstrzygnięcia 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

8.9 
Następnie Rada w głosowaniu imiennym: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy  

„wstrzymujące się”– podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr II/15/2018 Rady 

Miejskiej w Kętrzynie z dnia  3 grudnia 2018 r w sprawie powołania  Komisji 

Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 
Przewodniczący poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia  i Komisja 
Gospodarki Komunalnej  zaopiniowała pozytywnie projekt powyższej uchwały, natomiast 
Komisja Rozwoju  Gosp. i Finansów  nie wyraziła opinii, głosowanie nie dało 
rozstrzygnięcia. Uwag nie wniesiono. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

8.10 
Przewodniczący poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia  i Komisja 
Gospodarki Komunalnej  zaopiniowała pozytywnie projekt powyższej uchwały, natomiast 
Komisja Rozwoju  Gosp. i Finansów  nie wyraziła opinii, głosowanie nie dało 
rozstrzygnięcia. Uwag nie wniesiono. 
W dalszej części posiedzenia Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych: 18 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „ wstrzymujące się”, (Radny Marian Toruński nie 
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brał udziału w głosowaniu)– podjęła uchwałę w sprawie wyboru  członka  Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Uchwała wraz  raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

8.11 

Przewodniczący poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia  i Komisja 
Gospodarki Komunalnej  zaopiniowała pozytywnie projekt powyższej uchwały, natomiast 
Komisja Rozwoju  Gosp. i Finansów nie wyraziła opinii, głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 
Uwag nie wniesiono. 
Następnie Rada w głosowaniu imiennym: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy  

„wstrzymujące się”– podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr II/13/2018 Rady 

Miejskiej w Kętrzynie z dnia  3 grudnia 2018 r w sprawie powołania  Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

8.12 
Przewodniczący poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia  i Komisja 
Gospodarki Komunalnej  zaopiniowała pozytywnie projekt powyższej uchwały, natomiast 
Komisja Rozwoju  Gosp. i Finansów nie wyraziła opinii, głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 
Uwag nie wniesiono. 
Następnie Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych: 11 głosów „za”, 9 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”– podjęła uchwałę w sprawie odwołania radnego 

Daniela Sapińskiego ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

8.13 
Przewodniczący poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia  i Komisja 
Gospodarki Komunalnej  zaopiniowała pozytywnie projekt powyższej uchwały, natomiast 
Komisja Rozwoju  Gosp. i Finansów nie wyraziła opinii, głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 
Uwag nie wniesiono. 
Następnie Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych: 11 głosów „za”, 9 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”– podjęła uchwałę w sprawie odwołania radnego 

Ryszarda Szymańskiego ze składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 20 do protokołu. 

8.14 
Przewodniczący poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia  i Komisja 
Gospodarki Komunalnej  zaopiniowała pozytywnie projekt powyższej uchwały, natomiast 
Komisja Rozwoju  Gosp. i Finansów nie wyraziła opinii, głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. 
Uwag nie wniesiono. 
Następnie Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych: 11 głosów „za”, 9 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, (Radna Alicja Biała nie brała udziału w 

głosowaniu) – podjęła uchwałę w sprawie odwołania radnej Alicji Białej ze składu 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie.  

Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 21 do protokołu. 

8.15 

Rada przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie  powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Kętrzynie oraz ustalenia jej składu osobowego. Przewodniczący rady Rafała 

Rypina stwierdził, że w związku z odwołaniem wszystkich członków komisji rewizyjnej 

zasadne jest podjęcie powyższej uchwały. Rada nie powinna działać bez komisji rewizyjnej.   

Przerwa 10 minut 

Po przerwie 

W związku z tym, że w komisji rewizyjnej powinni znajdować się przedstawiciele wszystkich 

klubów, Przewodniczący rady poprosił kluby radnych o wskazanie kandydatów. 

Radny Dariusz Duczek, zgłosił wniosek formalny ,… w związku z tym, że sytuacja dzisiejsza 

jest nieco niespotykana, kluby radnych mają prawo uczestniczyć w pracach komisji 
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rewizyjnej...Klub Radnych „Kętrzyn 2000” na tą chwilę nie jest gotowy do zgłoszenia 

swojego kandydata, w związku z tym wniosek formalny o przesunięcie tego projektu uchwały 

do prac w komisjach stałych. Przewodniczący rady Rafał Rypina zgłosił głos przeciwny  

i powiedział:…przypomnę Państwu Radnym, że po poprzedniej sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie poprosiłem przewodniczących  klubów radnych o spotkanie z moją osobą i na 

tym spotkaniu Państwu Radnym jasno przedstawiłem, że na następnej sesji będzie odwołanie 

poszczególnych członków komisji rewizyjnej, żeby Państwo mieli czas na przygotowanie się, 

żebyście nie byli Państwo zaskoczeni. Wobec tego taka informacja została przekazana 

odpowiednio wcześnie, myślę, że miesiąc to jest spory czas, by podjąć taką decyzję, wobec 

tego składając wniosek przeciwny proszę radę żeby tej uchwały nie wracać z powrotem do 

prac w komisjach, tylko dzisiaj procedować ten projekt uchwały”. 

Radny Dariusz Duczek…Pan powiedział, że będzie nowy skład i podał swoje propozycje i ta 

sytuacja jest inna niż powinniśmy się spodziewać. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Radnego Dariusza Duczka. 

Rada w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych w głosowaniu – 7 głosów „za”,  

11 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” – odrzuciła wniosek o odesłanie 

powyższego projektu uchwały do prac w komisjach.  

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 22 do protokołu. 

W dalszej części posiedzenia Radna Helena Szymkiewicz zgłosiła Radnego Zbigniewa 

Nowaka do Komisji Rewizyjnej, uzasadniając, że jest to osoba bardzo konkretna  

i merytorycznie przygotowana do pracy w komisji. Radny Zbigniew Nowak wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Rada  w głosowaniu imiennym, przy udziale 13 radnych w głosowaniu – 12 głosów „za”,   

0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – przyjęła kandydaturę Radnego Zbigniewa 

Nowaka.  

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Kętrzyńska Wspólnota Samorządowa” Edward Mitros 

zgłosił kandydaturę Radnego Romana Chodary. Radny Roman Chodara wyraził zgodę na 

kandydowanie.  

Rada  w głosowaniu imiennym, przy udziale 12 radnych w głosowaniu – 11 głosów „za”,   

0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – przyjęła kandydaturę Radnego Romana 

Chodary.  

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 24 do protokołu. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Prawa i Sprawiedliwości” zgłosił kandydaturę Radnego 

Czesława Ćwika. W ocenie klubu jest to kandydat, który sprawdził się w poprzedniej komisji, 

jest dociekliwy i spostrzegawczy. Radny Czesław Ćwik wyraził zgodę na kandydowanie.  

Rada  w głosowaniu imiennym, przy udziale 19 radnych w głosowaniu – 12 głosów „za”,   

5 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – przyjęła kandydaturę Radnego Czesława 

Ćwika. 

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 25 do protokołu. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Aktywny Samorząd” Zofia Waszkiewicz powiedziała,  

że klub nie zgłasza kandydata na dzisiejszej sesji z uwagi na zaistniałą sytuację z wiązaną  

z wnioskiem Dariusza Duczka. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Kętrzyn 2000” Dariusz Duczek poinformował,  

że podtrzymuje stanowisko i klub na dzisiejszej sesji nie będzie zgłaszał kandydata. 

Przewodniczący rady powiedział… w mojej ocenie komisja rewizyjna powinna pracować  

w większym składzie niż 3-osobowy, ze względu na różne sytuacje, gdzie będą mogły 

zdarzyć się np. nieobecności poszczególnych członków i żeby ona mogła działać sprawnie  

i rzetelnie zaproponował radnego Władysława Zareckiego do składu komisji rewizyjnej. 

Radny Władysław Zarecki wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Rada  w głosowaniu imiennym, przy udziale 16 radnych w głosowaniu – 11 głosów „za”,   

3 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” – przyjęła kandydaturę Radnego 

Władysława Zareckiego. 

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 26 do protokołu. 

Radny Zbigniew Nowak zgłosił kandydaturę Radnego Edwarda Mitrosa, stwierdził, że był on 

już członkiem komisji rewizyjnej i został odwołany w dziwnych okolicznościach. 

Rada  w głosowaniu imiennym, przy udziale 16 radnych w głosowaniu – 10 głosów „za”,   

4 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” – przyjęła kandydaturę Radnego Edwarda 

Mitrosa. 

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 27 do protokołu. 

Innych kandydatur nie zgłoszono, w związku z tym Przewodniczący zamknął listę 

kandydatów. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz ustalenia jej składu osobowego o treści: 
„§1 

Powołuje się 5 osobową Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

§2 

Ustala się następujący skład osobowy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie:  

1.Zbigniew Nowak 

2. Roman Chodara 

3.Czesław Ćwik 

4. Władysław Zarecki 

5. Edward Mitros” 

 

Przewodniczący poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia  i Komisja 
Gospodarki Komunalnej  zaopiniowała pozytywnie projekt powyższej uchwały, natomiast 
Komisja Rozwoju  Gosp. i Finansów  nie wyraziła opinii, głosowanie nie dało 
rozstrzygnięcia. Komisje opiniowały projekt uchwały bez wskazywania kandydatów. 
Rada  w głosowaniu imiennym, przy udziale 15 radnych w głosowaniu – 12 głosów „za”,  3 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” – podjęła uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz ustalenia jej składu osobowego. 

Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 28 do protokołu. 

Przerwa 5 minut. 

Po przerwie. 

8.16 

Rada  w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych w głosowaniu – 19 głosów „za”,   

0 głosów „przeciw”, 2 głosów „wstrzymujących się” – podjęła uchwałę w sprawie 

przekazania wniosku według właściwości. Przewodniczący poinformował, że komisje stałe 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. 

Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 29 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Rada  w głosowaniu imiennym, przy udziale 21 radnych w głosowaniu – 21 głosów „za”,   

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” – podjęła stanowisko w sprawie 

przyjęcia przez Radę Miejską w Kętrzynie raportu okresowego z realizacji Programu 

Rewitalizacji Miasta Kętrzyn na lata 2015-2025.. Przewodniczący poinformował,  

że komisje stałe pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt stanowiska. Uwag nie 

wniesiono. 

Stanowisko wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 30 do 

protokołu. 



str. 8 

 

Ad. pkt 10. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie 

oraz prac między sesjami  - stanowi zał. nr  31 do protokołu. 

Ad. pkt 11. 

Radny Zbigniew Nowak zgłosił uwagę do osób przygotowujących sprawozdanie, aby pisać 

poprawną polszczyzną, pisać w czasie jednolitym - teraźniejszym lub przyszłym. 

Ad. pkt 12. 

W związku z brakiem pytań do sprawozdania nie udzielano odpowiedzi. 

Ad. pkt. 13.  Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Daniel Sapiński zadała następujące pytania: 

- Czy w ramach dyskusji i prac nad kryzysem energetycznym rozważane są rozwiązania na 

ewentualność braku wody? 

- Czy na terenie miasta są studnie głębinowe, które można uruchomić na taką ewentualność? 

- Czy jest planowany remont i naprawa nawierzchni parkingu oraz chodników w okolicy 

głównej bramy cmentarza i kaplicy? 

- Czy można zwrócić uwagę użytkownikom grobów, aby w przypadku brukowania terenów 

wokół swoich grobów utrzymywali odległość od rosnących w pobliżu drzew, które są tam 

niszczone? 

- Czy jest możliwa poprawa jakości sprzątania alejek cmentarnych z liści oraz innych 

zanieczyszczeń powstałych w wyniku użytkowania? 

- Czy jest planowane przygotowanie planu zagospodarowania terenów zielonych w Kętrzynie 

oraz opracowanie koncepcji jej pielęgnacji? 

Radny Czesław Ćwik zadał następujące pytanie: Jaki jest koszt utrzymania osobowego 

wydziału promocji i kto jest naczelnikiem tego wydziału? 

Ponadto Radny poprosił o uzupełnienie BIP i prowadzenie informacji na BIP Kętrzyn na 

bieżąco, zgłosił wniosek o przeprowadzenie analizy możliwości udziału Miasta Kętrzyn  

w dystrybucji węgla dla indywidualnych mieszkańców oraz przygotowanie się  

do niezwłocznego udziału w takiej dystrybucji w przypadku możliwości pomocy 

mieszkańcom w uzyskaniu węgla w preferencyjnych cenach. 

Radny Zbigniew Nowak zwrócił się z zapytaniem: Czy i jak Gmina Miejska Kętrzyn 

przygotowuje się do zmian, jakie w zakresie ochrony mieszkańców Kętrzyna niesie nowa 

ustawa o ochronie ludności, ze szczególnym uwzględnieniem organizacji punktów zbiorowej 

ochrony ludności. 

Ad. pkt 14. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została 
udzielona odpowiedź. 

Przewodniczący odczytał odpowiedź na zapytanie Radnego Tomasza Komorowskiego, 

dotyczące ptaków wolnożyjących. 

Ad. pkt 15. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka odniósł się do wypowiedzi Radnego Czesława Ćwika, 

dotyczącej ogromnych wydatków na KTK i powiedział…  to jest  przedstawianiem  faktów w 

nieprawdziwym świetle, całe wydatki do tej pory na KTK w tym roku wyniosły 94 tyś.  

z czego z pieniędzy, które rada uchwala wydano 12 tyś., reszta to są środki zewnętrzne 

związane albo z projektem Polska – Rosja, albo z gospodarką odpadami, gdzie zobowiązani 

jesteśmy do publikacji, do informowania mieszkańców i to są pieniądze, które wydaje się na 
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różnego rodzaju komunikaty związane z tymi tematami...Te wydatki, które nazywa Pan 

ogromne wyniosły w tym roku 12 tysięcy. 

Radny Zbigniew Nowak poinformował radę, że Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej  

w Kętrzynie się ukonstytuowała. Przewodniczącym komisji wybrano Zbigniewa Nowaka,  

a na jego zastępcę Radnego Edwarda Mitrosa. Zwrócił się do Klubu radnych „Kętrzyn 2000” 

i „Aktywny Samorząd”, o zgłaszanie kandydatów do komisji rewizyjnej na przyszłej sesji, 

jeżeli uznają to za właściwe. Stwierdził, że komisja będzie się skupiała na merytorycznym 

ustalaniu faktów. Będą to rzeczywiste fakty obrazujące kontrolę jednostek.  

Radna Zofia Waszkiewicz oświadczyła, że rezygnuje z pracy w Komisji Edukacji, Kultury, 

Zdrowia i Spraw Socjalnych. 

Radny Czesław Ćwik odniósł się do powołania komisji rewizyjnej i powiedział…jest 

możliwość powołania siedmiu członków, rozmawiałem z jednym z członków z naszego klubu 

jest nas dwóch z tego samego klubu i jeżeli przedstawicie Państwo swoich kandydatów to 

jeden z nas najprawdopodobniej zrezygnuje, tak aby zrobić miejsce dla kandydata z Waszych 

klubów. Uważam, że każdy klub powinien mieć swojego przedstawiciela w komisji 

rewizyjnej. Następnie odniósł się do wydatków na KTK. Stwierdził, że to są duże 

kwoty…nikt nie sprawdził ile spółki wydały. Ja chciałbym sprawdzić jaki jest przepływ  

w całej kadencji. 

Wiceprzewodnicząca rady Helena Szymkiewicz wygłosiła oświadczenie w sprawie 

organizacji Dnia Nauczyciela. Wyraziła swoje ubolewanie, że pominięto emerytowanych 

nauczycieli i nie zaproszono ich na obchody święta. Następnie zwróciła się do Radnego 

Dariusza Duczka i odniosła się do  zmian w radzie. 

Radny Tomasz Komorowski stwierdził, że nie otrzymał odpowiedzi na swoje zapytanie, 

otrzymał jedynie przekazaną informację do wiadomości. Zdaniem radnego odpowiedzi na 

jego wnioski i zapytanie powinny być przekazywane bezpośrednio do niego, a nie do 

Przewodniczącego rady. 

Radny Dariusz Duczek odniósł się do wypowiedzi Heleny Szymkiewicz i powiedział, że  

w Klubie Radnych „Kętrzyn 2000” nie było żadnego stanowiska żeby radną Helenę 

Szymkiewicz wykreślić, wyrzucić, nic takiego nie było, to się stało samoistnie, radna sama 

zdecydowała.  

Całość wypowiedzi:  

https://esesja.tv/transmisja/30461/lxii-sesja-rady-w-dniu-czwartek-20-pazdziernika-2022.htm 

Radny Zbigniew Nowak zgłosiła wniosek aby na następnej sesji Burmistrz złożył informację, 

jak przebiega proces budowy mieszkań przez spółką KZN –Północ. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pismo Burmistrza Miasta z dnia 19 października 

2022r. z prośba o wprowadzenie do porządku obrad najbliższych posiedzeń komisji stałych 

sprawy dotyczącej ograniczenia prędkości do 40km/h na obszarze dróg gminnych. 

Radny Dariusz Duczek zgłosił wniosek aby przed wprowadzeniem do porządku obrad komisji 

przesłać pełne raporty z przeprowadzonych badań dotyczących pomiaru poziomu hałasu.   

Przewodniczący rady odczytał odpowiedź Wojewody Warmińsko Mazurskiego na apel 

Kętrzyńskiej Rady Młodzieży, w którym uznaje skargę za bezzasadną. 

Ad. pkt 16. 

Protokół z LIX sesji Rady Miejskiej z dnia 8 września 2022 r., został przyjęty  
w głosowaniu imiennym, jednogłośnie. Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi  
zał. nr 32 do protokołu. 

https://esesja.tv/transmisja/30461/lxii-sesja-rady-w-dniu-czwartek-20-pazdziernika-2022.htm
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Ad. pkt 17. 
Protokół z LX sesji Rady Miejskiej z dnia 15 września  2022 r., został przyjęty w 
głosowaniu imiennym, jednogłośnie: Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 
33 do protokołu. 

Ad. pkt 18. 
Protokół z LXI sesji Rady Miejskiej z dnia 4 października 2022 r., został przyjęty  
w głosowaniu imiennym jednogłośnie: Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi  
zał. nr 34 do protokołu. 

Ad. pkt 19. 
Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafał Rypina zamknął 

LXII sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

 

Pełny przebieg obrad LIX Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP Urzędu  

https://esesja.tv/transmisja/30461/lxii-sesja-rady-w-dniu-czwartek-20-pazdziernika-2022.htm 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

 

 
Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Rafał Rypina (-) 

 
 
 
 
  
 
 
 
 

 

 

 


